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Michael Svatoš

MAP 2138 NATO se chystá na války admirála Bauera!
Velká konference v Praze, a manuál z Bruselu. Aby
mělo NATO k dispozici dostatek vojáků ochotných
položit své životy, musí být Evropanům dramaticky
snížena jejich životní úroveň, a mají strádat hlady, a
trpět zimou!
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Tzv. Hlava vojenského výboru NATO, holandský admirál Rob Bauer,
se o tomto víkendu v Praze na sjezdu nejvyšších válečníků Evropy
nahlas rozčiloval, že přes všechno úsilí celé Aliance v posledních
letech, Evropané i nadále projevují pražádnou ochotu masově
obětovat své životy ve válkách proti Rusku, Číně, nebo jinde na
světě. Hlavní příčina této pro západní demokracii nevyhovující
neochoty Evropanů masově umírat v příštích válkách naplánovaných
jejich generály, podle admirála Bauera tkví ve skutečnosti, že za
posledních 80 let prostí Evropané značně zbohatli, a navykli si vést
luxusní a krásný život, a nehodlají se o něj svými politickými elitami
nechat jen tak jednoduše připravit. Nejzajímavější na tom všem
ovšem je, že ve stejný den, kdy NATO admirál Bauer poučoval v
Praze shromážděné nižší západní válečníky a politiky, jak změnit
myšlení změkčilých Evropanů, aby byli brzy, stejně jako Ukrajinci,
které dával za příklad, už duševně připraveni své životy za NATO
položit, se na druhém konci Evropy v Bruselu provalil podivný
manuál EU operující s termínem “další nutné snížení životní úrovně
Evropanů”. Zdá se tak být už zřejmé, že NATO i EU definitivně
vkročily na válečnou stezku proti Rusku, Číně a dalším státům, které
se nehodlají dobrovolně podřídit Novému Řádu Světa, a je už pouze
otázka času, než k nějakým takovým válkám dojde. Brzy tak může jít
o životy našich nepočetných dětí, a tak celý problém potenciálních
válek admirála Bauera raději rozebereme důkladněji.

(1) Pražské hledisko
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Na Evropu nyní doléhají těžké časy ekonomické katastrofy
způsobené politikou Green Deal a sankcemi na levné ruské energie
a suroviny. Nastupující krize bude podle všeho děsivá. V Bádensku-
Württembersku ve městě Aalen včera oznámili manažeři firmy Carl
Zeiss konsternovaným odborářům, že jsou nuceni okamžitě snížit
výrobu brýlových optických čoček z 55 000 kusů týdně na 20 000
kusů, a propustit většinu ze 1400 zaměstnanců. Důvod manažerů je
prostý – v důsledku rychle se šířící krize se zhroutil odbyt kvalitních
německých brýlových čoček po Evropě, a v dalších exportních
regionech. Brýlové čočky přitom nepředstavují žádný módní artikl,
nebo cyklické zboží, které podléhá konjunkturálním výkyvům trhu.
Naopak s růstem věku Evropanů musí zákonitě růst i poptávka po
brýlových čočkách. Jak manažeři včera přiznali, opak je pravda.
Odbyt čoček se zhroutil s jedinou výjimkou, odbyt nejdražších čoček
pro nejmovitější zákazníky, a nebo pro osoby s vadami oka, které
potřebují speciální čočky, zůstal konstantní. Jde tak o typický projev
hluboké ekonomické krize celé Evropy, kdy růst cen potravin, energií
a průmyslových výrobků, začíná paralyzovat odbyty zboží v dalších
sektorech. V Německu se nyní rychlým tempem zavírají jak továrny
na díly pro motorová vozidla, tak nábytkářské nebo stavení firmy.
Krize odbytu německých firem má dva důvody – krizi evropské
poptávky, a ztrátu cenové konkurenceschopnosti německých
výrobků ve světě. Oba důvody mají svůj původ ve válce na Ukrajině,
a v sankcích na Rusko. 

Admirál Bauer, nebude, na rozdíl od některých svých předchůdců v
úřadu Hlavy vojenského výboru NATO, úplný hlupák, neboť na
shromáždění válečníků v Praze se pozastavil nad podivnou logikou
nahrazení závislosti EU na levných ruských energiích a surovinách
metodou Green Deal, vytvořením nové 75% závislosti EU na
plynulém toku dodávek čínských kritických minerálů nutných pro
Green Deal. Podle Bauera Green Deal v případě svého dotažení do
konce znamená, že za 5 až 7 let může Xi nařídit “zavřete kohouty”, a
Evropané už nebudou mít, jak vařit, jak se pohybovat, jak svítit, ani
jak vyrábět, protože všechny zdroje kritických minerálů, bez kterých

https://www.swr.de/swraktuell/baden-wuerttemberg/ulm/stellenabbau-zeiss-aalen-brillenglaeser-100.html
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Green Deal nefunguje, budou mít v rukou Číňané. Bauer však na
druhou stranu nezakrytě plánuje, svést s Čínou a Ruskem a s jejich
spojenci po světě “studené”, “hybridní” i “horké” války, o tyto kritické
suroviny a důležité obchodní trhy.

Aby NATO mohlo tyto války vést, musí být Evropané podle Bauera
značně uskromněni. Admirál Bauer vyjádřil o tomto víkendu v Praze
na konferenci, které se aktivně účastnili i hlavní čeští válečníci
Lipavský, (zde),  a Pavel, (zde), značnou nelibost nad skutečností,
že celých 500 miliard EUR, (12.5  bilionu CZK), bylo evropskými
vládami jen za poslední dva roky prohnáno teplárenskými komíny,
jen aby občané Evropy trávili obě zimy v komfortně vytápěných
bytech. Podle Bauera si politici Evropy musí uvědomit, že pro vedení
budoucích válek NATO bude naprosto nutné, aby do výzbroje
aliančních armád bylo investováno mnohem více než pouhý 1 bilion
EUR, a přiznal, že jsou ve velení NATO vedeny tajné vládní
rozhovory, jak tyto astronomické sumy peněz armádám NATO, a
jejich zbrojařům rychle zajistit. 

Pokud shrneme Bauerovy argumenty – (1) Evropané příliš lpí na
svém životě, protože se mají příliš dobře, a nejsou tak zatím
dobrovolně ochotni hromadně pokládat své životy ve válečných
výpravách NATO. (2) Vlády EU zbytečně utrácejí 250 miliard EUR
ročně, aby jejich voliči trávili zimy ve vytápěných bytech, místo aby
za ně nakupovaly zbraně pro budoucí válečné výpravy. – Bude nám
okamžitě jasné, kam vlastně současná generalita NATO míří. 

(2) Bruselské hledisko

Zatímco admirál Bauer o víkendu v Praze školil místní válečníky, jak
mají naše země na příští války NATO připravit. V Bruselu už  ve
stejnou dobu vyšel první praktický manuál, jak Bauerovy cíle
konkrétně naplnit, a jak odstranit další závislosti na dovozech
kritických ruských surovin. Podle tohoto manuálu je jedinou možností
jak se zbavit 90% závislosti na dovozu ruské a běloruské potaše,
která je kritickou surovinou pro výrobu evropských hnojiv, vybití

https://x.com/mzvcr/status/1855536918986912131
https://x.com/prezidentpavel/status/1855016066478420400
https://www.politico.eu/article/food-security-eat-less-meat-says-major-report-common-agricultural-policy-cap-eu-farming/
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většiny evropských hospodářských zvířat, a převedení chudších
Evropanů na levnou dietní rostlinou stravu. Krom odstranění nutnosti
dovozu potaše, je cílem bruselských vybíjecích plánů evropských
zvířat i snížení dalších kritických dovozů hlavně brazilské sóji (80%
závislost) pro drůbež a prasata, marockého fosfátu (60% závislost) a
arabských fosilních paliv (30%) nutných pro výrobu hnojiv na výrobu
biomasy pro krávy a ovce. Podle manuálu se vybitím zvířat uvolní
plochy pro pěstování budoucí levné rostlinné stravy pro výživu
chudých evropských dělníků a nižšího zaměstnaneckého personálu.
Hlavně je třeba vybíjet krávy a ovce, protože k produkci masa a
mléka spotřebují zbytečně mnoho biomasy. Vybitím uvolněná
biomasa bude sloužit nejen jako levná potrava pro chudé Evropany,
ale i jako palivo pro temperování jejich bytů. Drůbež a prasata,
protože mají příznivější poměr spotřeby biomasy na produkci masa a
vajec, se mají krom vybíjení také přestat pěstovat v tradičních
zemědělských oblastech, ale jejich chov má být převeden na
průmyslově znečištěné půdy, na rekultivované skládky odpadů, a na
podobnou pro lidské ubytování politicky a morálně nevhodnou půdu.
Itálie se má přeměnit na jednu velkou latifundii pěstující takřka
výhradně sóju, která bude konzumována likvidace ušetřenými chovy
hospodářských zvířat. Masa a mléčné produkty mají být dostupné
pouze pro bohaté, a k dispozici na vývoz mimo EU. Opatření má být
provedeno, protože Eurokrati spočítali, že 60% veškeré v Evropě
vypěstované rostlinné produkce je zkonzumováno evropskou
domácí zvěří. A Evropané tak konzumují nezdravou masitou stravu,
která je zbytečně drahá. Zlevněním potravin nutných k udržování
evropských pracovních sil při životě povede k vyšší rentabilitě
evropského průmyslu. Věčně hladoví Evropané, přežívající zimu v
pouze nevyhnutelně temperovaných příbytcích, a nuceni tvrdě
pracovat, tak mají asi být ochotnější, jít riskovat položit své životy v
chystaných válkách admirála Bauera, výměnou za sytou stravu ve
vytápěných ubikacích Bauerových armád, se zdá. 

(3) Ruské a Čínské hledisko. 
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Nadcházející éry válek admirála Bauera se bohatší, elitní Evropané
bát nemusí. Jak jsem už poznamenal, Bauer není úplný hlupák, a
tak na konferenci v Praze připustil, že vzhledem k existenci ruského
a čínského jaderného arsenálu, s těmito státy bohužel NATO vést
přímou válku nemůže, protože by bylo v odvetě zničeno. Bauer v
Praze doslova poznamenal, že nebýt ruských jaderných zbraní,
vojáci NATO by už Rusy z Ukrajiny dávno vytlačovali. Války admirála
Bauera tak budou vedeny nanejvýše někde v Africe, Jižní Americe,
či Jihovýchodní Asii. Evropané mají být k dostatečné ochotě v těchto
válkách umírat, přesvědčeni hladem, zimou, nemožností si pořídit
bydlení a založit rodinu. Co k tomu dodat? Dejte si pozor, koho
budete příště volit. Němci si ve třicátých letech pozor nedali, zvolili
Hitlera, a jeho důstojníci už potom při následných vlnách mobilizací
nebrali v potaz, zda rodiče mladého německého rekruta Hitlera volili,
nebo nevolili, a brali všechny mobilizace dorostlé muže bez rozdílu. 

Záznam z konference admirála Bauera v Praze, 15 stran v PDF v
angličtině najdete zde. Ostatní důležité odkazy v textu analýzy.  

Je úterý 12. listopadu 05.32 ráno. Přeji všem krásný den, a komu
dnešní analýza připadala užitečná, může vznik další podpořit darem
na účet, na konci tohoto článku. Maily doháním usilovně, kdo ještě
nedostal odpověď, do středy ji obdrží. Už jsem většinu restů z
nemoci vyřídil. Mějte se. 

Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně, kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak
není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Ve středu 23.10. jsme na Protiproudu s Petrem Hájkem rozebírali
korespondenční volby a nejnovější válečné události na Ukrajině a na
Blízkém východě. Pořad najdete zde. 

https://www.iiss.org/globalassets/media-library---content--migration/files/prague-defence-summit/transcripts/p6/05-plenary-6-qa.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=-4a7zaqwn4U
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

 
 


